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University of Rijeka - Facuity of Medicine

Rijeka, 24. listopada 2017 .

ZAPISNIK

sa sastanka Odbora za osiguravanje i unapredivanje kvalitete Medicinskog
fakulteta Rijeka

Datum odrZavanj a'. 24. listopada 2017 .

Mjesto odrZavanja: predavaonica br. 7 (Medicinski fakultet Rijeka)
Vrijeme trajanja: 13,00 - 15,00 sati

Prisutni dlanovi:
prof. dr. sc. Renata Grtie, dr. dent. med.,
prof. dr. sc. Jasenka Mr5i6-Peldii, dr. med.,
prof, dr. sc. GordanaZupan, dr. med.,
prof. dr. sc. Ester Pernjak-Pugel, dr. med.,
prof. dr. sc. Zeljko Zupan, dr. med.,
prof. dr. sc. SaSa Ostoji6, dr. med.,
doc. dr. sc. Vanja Vasiljev Marchesi, dipl. sanit. ing.,
Dolores Perud, dr. med.,
Valentina Beljan, mag. oec.,
Henry Ponte, prof.,
Nikolina Spoljari6, studentica,
Filip Matija Vukovi6, student

Opravdano odsutni dlanovi:
prof. dr. sc. Marija Ka5telan, dr. med.,
prof. dr. sc. Sandra Mili6, dr. med.,
Kristina Kampi6, studentica

Zapisnik sastavila: Valentina Beljan, mag. oec.

Prva ovogodi5nja sjednica Odbora zapodela je uvodnom rijedi predsjednice Odbora, prof.

dr. sc. Renate GrZie koja je upoznala dlanove s nadolaze6im unutarnjim auditom dije
provodenje se odekuje u drugoj polovici sijednja 2018. godine, a koji zahtjeva lzvje56e o
samovrednovanju u esejskom obliku koje prihva6eno na Fakultetskom vijeCu mora biti
dostavljeno Centru za osiguranje i unapredenje kvalitete do 31. listopada 2017. godine.
Predsjednica Odbora dlanovima je prezentirala trogodi5nji Plan aktivnosti Odbora (2017 .-

2020. godina) s posebnim naglaskom na ovogodi5nji Plan.

Prof. dr. sc. Renata GrZi6, upoznala je dlanove Odbora sa trenutriim tehnidkim
problemima s on-line anketama o demu 6e se raspravljati na razini Uprave, te na



nedavno organiziran sastanak Prodekanice za medunarodnu suradnju i kvalitetu i

Predsjednice Odbora sa studentskim predstavnicima na kojemu su predstavnici
studenata zamoljeni da potidu studente da rjeSavaju studentske ankete jer je to jedini
nadin da dodemo do relevantni rezultati (do sada je postotak rje5avanja anketa iznosio
cca 30%), te je dogovoreno da ce se uskoro odrZati sastanci sa svim studentima (po
manjim grupama) na kojima ce studentima biti obja5njeno koji su razlozi njihova aktivnog
ispunjavanja studentskih anketa.

Nadalje, predstavljeni su predlo5ci ankete za strudne sluZbe i ankete za studentsko
vrednovanje rada strudnih i administrativnih sluZbi. Ve6ina dlanova Odbora mi5ljenja je
da je ankete potrebno doraditi.

Prof. dr. sc. Jasenka Mr5ic-Pelcic objasnila je dlanovima Odbora peer revieur nadin
suradnidke procjene koji ce objasniti i na sljede6em Fakultetskom vijecu, a sastoji se od
toga da svaki nastavnik 2 puta u 5 godina prode suradnidku procjenu u kojoj dva
nastavnika jedan drugome prate predavanje i na kraju svaki od njih ispuni svoj obrazac
u kojemu nema ocjena, samo prijateljski savjeti i miSljenja, a sve u svrhu pobolj5anja
kvalitete nastavnidkih kompetencija i nastave. Prijedlog je da dlanovi Centra za
unapredenje nastavnickih kompetencija i komunikacijskih vje5tina rade rasporede tko ce
kada prisustvovati cijem predavanju.

Nakon kratke rasprave 6lanova Odbora o ovogodi5njem Planu aktivnosti Odbora radni
zadaci su rasporedeni na sljedeci nadin:

- prof. dr. sc. Jasenka Mr5i6-Pel6i6 - 1. todka Plana koja se odnosi na
uskladivanje Prirudnika za kvalitetu Medicinskog fakulteta u Rijeci s Prirudnikom
za kvalitetu Sveudili5ta u Rijeci

- prof. dr. sc. Renata GrZi6, u suradnjisa resornim prodekanima -2.todka Plana
koja se odnosi na unapredivanje sustava on-line anketa na nadin da po5alje mail
s predlo5kom ankete svim nastavnicima i na taj nadin omogu6i da izraze svoje
mi5ljenje vezano uz korekciju anketa, te 3. todka - uvodenja sustava on-line
anketiranja studenata poslijediplomskih i doktorskih studija

- studenti Nikolina Spoljari6 i Filip Matija Vukovi6 u suradnji sa prof. dr. sc.
Renatom GrZi6, i prof. dr. sc. Jasenkom Mr5i6-Peldi6 - todka 4. - poticanje
angaZiranosti studenata u sustavu osiguranja kvalitete kroz redovite sastanke sa
studentskim predstavnicima

- prof. dr. sc. Jasenka Mr5i6-Peldi6 i doc. dr. sc. Vanja Vasiljev Marchesi -
todka 5. u kojoj se ispituje zadovoljstvo nastavnika radom i postignu6ima
studenata tijekom nastave.

Prof. dr. sc. Renata Gr1it, govorila je o sastancima koje je provela po Katedrama kao
osvrt na on-line anketiranje (nakon lo5ih kritika u anketama Katedra za"kirurgiju bitno je
promijenila raspored nastave u pozitivnom smjeru) i o KnjiZici klinidkih vje5tina.
Prof. dr. sc. Zeljko Zupan smatra kako je potrebno smanjiti broj vje5tina u sklopu
izvedbenih planova, te definirati osnovne vje5tine s dime su se sloZili i ostali dlanovi
Odbora. F

Prof. dr. sc. SaSa Ostoji6 smatra da je potrebno definirati ishode udenja koji bi se upisivali
u supplemente diploma (sve bitniji postaju izlazni produkti). Takoder, prof. dr. sc. SaSa



Ostojic na razini ovog Odbora predlaZe osnivanje Studentskog odbora za kvalitetu koji
bi sudjelovao u kreiranju kvalitetnijeg proces organiziranja nastave, organizirao tribine
na kojima bi studenti dobivali potrebne informacije...

prof. dr. sc. Renata GrZi6,, dr. dent. med.

predsjednica Odbora za osiguravanje i unapredivanje
kvalitete, Medicinski fakultet u Rijeci
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